
 

 

Referat fra HB-møde fredag, d. 7. februar 2020 på Hotel Legoland 

Til stede: Jan Pedersen (JP), Bodil Hellmers (BH), Rikke Kvist (RK), Ulrik Kristensen (UK), Ane Marie Jensen 

(AMJ), Suzi Fischer (SF), Inge Madsen (IM), Per Springborg (PS), Karina Christiansen (KC), Jens Hellmers (JH), 

Jørn Jensen (JJ) og Casper Cassøe (CC) 

 

1. Underskrift af sidste referat. 

Referatet blev underskrevet og godkendt. 

 

2. Gennemgang og underskrift af Årsrapport og Revisionsprotokollat.  

CC gennemgik årsrapport og revisionsprotokollat, som blev godkendt uden anmærkninger.  

PS spørger ind til regionernes negative resultater og om der er fokus på dem. CC fortæller at der er fokus på 

det. 

IM foreslår at DV overtager omkostninger til afholdelse af visse arrangementer. Dette debatteres når 

situationen mht. testrytter er afklaret. 

 

3. Budget 2020 

CC gennemgik budget for 2020; pt. følger vi budgettet. CC gav en nærmere orientering om billetsalget til 

Herning, som går rigtig godt. Vi ligger dårligere på galla, men bedre på salg af dagsbilletter. 

CC fremlægger desuden budget for DV Event. 

 

4. Drøftelse af regionernes generalforsamlinger. 

Region 1: Tæt på lukning af regionen pga. dårlig stemning. Regionen er nu tilbage på sporet med en ny plan 

og en ny formand. 

Region 2: En rigtig god generalforsamling. Kasserer ønsker intro til opgaven. Dette iværksættes snarest. 

Region 3: En overordnet god generalforsamling. Regionen fik valgt to nye i bestyrelsen, så alt i alt en positiv 

generalforsamling. 

Region 4: En god generalforsamling. Kasserer var ikke valgbar på generalforsamlingen grundet flytning til 

anden region. Der ønskes evt. forslag stillet om ændring af vedtægter angående denne regel. 

Region 5: En god generalforsamling. Dog med udfordringer, som er blevet debatteret i hovedbestyrelsen. 

Region 6: Havde en god generalforsamling med en god og medlevende debat. 

Region 7: God generalforsamling med god stemning. 2 nye blev valgt. 

  



 

 

5. Indkomne forslag. (Bilag 1) 

Forslag 1: fra HB. Overvejende positiv stemning for forslaget. Der skal blot informeres tydeligt om at der 

ønskes samtykke til at bede SKAT om bindende svar på momsfritagelsen. 

 

Forslag 2: fra HB. Holdningen til at fjerne testrytter er meget blandet. Argumentet for at gøre det er at opnå 

en større ensartethed i bedømmelserne og dermed en højere kvalitet. Alle heste bedømmes af avlsledelsen 

som på denne måde har mulighed for at se udviklingen i hesten. 

IM mener ikke at hoppekåringen skal være indendørs. 

AMJ ønsker TD på opvarmningen for at sikre ordentlig behandling af hestene. 

JH udtrykker enighed ang. TD på opvarmningen. 

Det blev besluttet man via punktet workshop arbejdere videre med en løsning med en teknisk ansvarlig i 

regionerne uanset om forslaget med fjernelse af testrytter. 

 

Forslag 3: fra region 5. RK fortæller at forslaget er stillet fordi avlerne ønsker anerkendelse for deres avl.  

AMJ fortæller at avler ikke har adgang til stalden. Alle andre steder er det muligt at få adgang. 

Stemningen er at alle selvfølgelig er velkomne, men HB kan ikke gå ind for, at der betales for billetter til 

avlere. 

 

Forslag 4: fra region 5. Forslaget trækkes. 

 

6. Beslutning om tildeling af medaljer og hæderstegn. 

Der tildeles æresemblem til Ane Marie Jensen og Niels Pedersen (reg. 2),  Ulrik Kristensen (reg. 6) , Georg 

Thinggaard og  Jens Åge Hansen (reg. 7). 

Kurt Kamuk tildeles fortjenstmedalje i guld. 

 

7. Godkendelse af dommer- og testrytterliste 2020. 

Punktet udsættes til det konstituerende møde efter repræsentantskabsmødet. 

 

8. Meddelelser 

CC fortæller at sekretariatet melder udsolgt i alt undtagen billetter. Det forventes at billetsalget ender 

bedre end budgetteret. 



 

 

Clinic bliver udsolgt og der er stor opbakning til konkurrenceklasser. 

 

CC beder til at HB hjælper med få gæster og officials til at placerer sig ved nærmere anviste borde til 

hingstekåringen, da der er udsolgt af borde, det er simpelthen ikke tilladt at sætte sig ved borde der er 

solgte til andre kunder. HB går forrest i denne proces. 

 

Det blev vedtaget at karakterer på Føl og 2 års ikke offentliggøres i SEGES. 

 

9. Eventuelt 

Intet under dette punkt 

 

Der blev efter HB-mødet afholdt en workshop. Det besluttes at der nedsættes to udvalg: 

 

Code of Conduct: Jens Hellmers og Inge Madsen 

Regioner/medlemmer/frivillige: Per Springborg og Jan Pedersen 

 

Vedhæftet findes billeder af diverse tanker fra Workshop’en 

 

 

Referent: Mette Kristensen 10/2-2020 


